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پاسخ نیلوفر اردلان 
به ادعای رسانه های خارجی

نیلوفر اردلان گفت: مس��اله عدم حضورم 
در ج��ام ملت های آس��یا کاملا »ش��خصی و 
خانوادگی« ب��وده و برای رس��انه های بیگانه 
متاس��فم که از این قضیه علیه باورهای دینی 
و ملی کشورم استفاده می کنند.  نیلوفر اردلان 
در گفت وگو با نس��یم، ضمن ابراز ناراحتی از 
سوءاس��تفاده رسانه های ضدانقلاب از موضوع 
ع��دم همراهی وی با تیم مل��ی فوتبال بانوان 
کش��ورمان در ج��ام ملت های آس��یا، گفت: 
من یک زن مس��لمان ایرانی هستم و مساله 
عدم حضورم در این رقابت ها کاملا ش��خصی 
و خانوادگی اس��ت و ربطی به س��ایر مسائل 
ن��دارد. اردلان افزود: برای رس��انه های بیگانه 
خیل��ی متاس��فم ک��ه از یک موض��وع کاملا 
شخصی، بهره برداری سیاس��ی کرده اند و آن 
را دس��تاویزی برای حمله به نظام و باورهای 
س��رزمینم قرار داده اند؛ من فقط مش��کلم را 
مطرح کردم و خواستم راه حلی برای آن پیدا 
کنم و اصلا این موضوع ربطی به غریبه ها ندارد 

که بخواهند در این باره نظر بدهند.  

اسپانسر در دو قدمی پرسپولیس اما... 
در حالی که 6 هفته از بازی های لیگ برتر 
گذشته و بزودی زود موعد دوباره برای پرداخت 
بخش دیگری از قراردادهای پرسپولیسی ها فرا 
می رسد، پرس��پولیس هنوز اسپانسر و حامی 
مالی ندارد. پرسپولیس از سال گذشته تاکنون 
درگیر پیدا کردن یک حامی مالی برای باشگاه 
اس��ت. بعضی از حامیان مال��ی از ترس تکرار 
ماجراهای س��ال گذش��ته پا جلو نمی گذارند 
و از خی��ر منفعت ای��ن کار می گذرند. بعضی 
دیگ��ر از حامیان مالی نیز ب��ه موانعی برخورد 
می کنن��د ک��ه در نهایت ترجی��ح می دهند پا 
پس بکش��ند. یکی از مواردی که اسپانسرها بر 
س��ر راه خود دارند مشخص نبودن مدیرعامل 
رسمی پرس��پولیس است. در حالی که به نظر 
می رس��د علی اکبر طاهری در حال حاضر مرد 
همه کاره باشگاه اس��ت اما به نوعی نماینده ای 
است که به طور مستقیم زیر نظر وزارت ورزش 
در پرسپولیس مش��غول فعالیت است و بدون 
هماهنگ��ی با مس��ؤولان وزارت قدرت اجرایی 
در امور مهم و اساس��ی باش��گاه را ندارد. طبق 
شنیده های خبرنگار شفقنای ورزشی، یکی از 
 چند اسپانس��ری که برای همکاری با سرخ ها 
چراغ س��بز نش��ان داده و از هر جه��ت آماده 
همکاری با باشگاه پرسپولیس هست، خواهان 
مشخص شدن مدیرعامل رسمی باشگاه هست 

تا پای برگه های قرارداد آنها را امضا کند. 

اقدام جالب بوکسورهای ایران 
در اوکراین

پی��ش از رقابت ه��ای قهرمانی بوکس آس��یا 
ملی پوش��ان کشورمان در راستای کسب آمادگی 
ب��ه اوکرای��ن رفتند و ضم��ن برگ��زاری اردوی 
مشترک چند روزه در پایان با تیم ملی این کشور 
مسابقه ای دوستانه برگزار کردند. نمایندگان ایران 
در شرایطی که برخی ایرانی های مقیم اوکراین به 
آنها پیشنهادهای چند هزار دلاری برای جدا شدن 
از تیم ایران را دادند با  در دس��ت گرفتن عکس 
مقام معظ��م رهبری به روی رین��گ این مبارزه 
تدارکاتی رفتند تا ثابت کنند به هیچ قیمتی دست 
از آرمان های نظام جمهوری اسلامی برنمی دارند. 
علیرضا استکی، مربی تیم ملی بوکس درباره این 
تصمیم گفت: برخی ایرانی ها که در ش��هر محل 
برگ��زاری اردو بودن��د دائما س��مت بچه های ما 
می آمدند و از آنها سوال می کردند چرا برای ایران 
تمرین می کنید؟ آنها در شهری زندگی می کردند 
 که اکثرا یهودی بودند. به بچه های ما پیش��نهاد 
10 ه��زار دلار حقوق در م��اه را دادند و به دنبال 
ج��ذب آنها بودند که از ای��ن موضوع اطلاع پیدا 
کردیم و به خاطر اینکه جواب خوبی به آنها بدهیم 
در روز مسابقه و در سالنی که نمایندگان مجلس، 
 فرمان��دار و ش��هردار و دیگر اعضای ش��هر بودند 
12 عکس از مقام معظم رهبری و رئیس جمهور 
تهی��ه کردیم و در اختیار نف��رات تیم قرار دادیم. 
قرار ش��د هر کدام از بچه ها که نامش خوانده شد 
به جای پرچم ای��ن عکس ها را به حریف بدهند 
و همین موضوع باعث ش��د حدود 40 دقیقه در 
سالن تمام نگاه ها به این عکس ها معطوف شود. 
مس��ؤولان اوکراین در مصاحبه هایش��ان گفتند 
باعث افتخار اس��ت که ملی پوشان یک کشور با 
عکس  رهبرانشان روی سکو می آیند. آنها گفتند 
امیدوارن��د روزی در اوکراین ه��م چنین اتفاقی 
بیفتد. کسی نمی خواس��ت این کار را انجام دهد 
و بعد بیاید به ایران تا زمین، خانه یا آهن بگیرد. 
به دنبال امتیاز نبودیم و تنها می خواستیم نشان 
دهیم با وجود تمام مشکلات، حاضر نیستیم اعتبار 

جمهوری اسلامی  ایران خدشه دار شود.

جاودانی، مدیرعامل شرکت سانا و اسپانسر 
فدراسیون ورزش دانشگاهی:

با همه فدراسیون ها همکاری 
می کنیم، غیر از فوتبال

دوشنبه ش��ب مراس��م رونمایی از اسپانس��ر 
فدراس��یون ورزش دانشگاهی همچنین مراسم 
تجلیل از دانشجویان مدال آور این فدراسیون، در 
دانشگاه شهید بهشتی تهران برگزار شد. در ابتدای 
این مراسم پورکیانی، سرپرست فدراسیون ورزش 
دانش��گاهی گفت: »باوجود هم��ه محدودیت ها 
نس��بت به دوره قبل بهترین نتیجه و پوش��ش 
یونیورسیاد را داشتیم و توجه مردم به بخش های 
دیگر جلب ش��د. باید بپذیریم 4 میلیون و 600 
دانش��جو داریم و در محیطی که ورزش اهمیت 
زیادی دارد در بعد قهرمانی و همگانی باید فعال 
باشند«. سرپرست فدراسیون ورزش دانشگاهی با 
بیان این مطلب افزود: »درس��ت است که ورزش 
کالای جذابی برای شرکت های اقتصادی است اما 
این در صورتی است که ورزشکاران آن را جذاب 
کنند البته مسائل جامعه هم اهمیت دارند. دیدیم 
در استقلال و پرسپولیس آدم های زیادی آمدند و 
نمی دانستند که آیا در این سرمایه گذاری به منافع 
خود می رس��ند یا نه. بدهی و پ��اداش قهرمانان 
دانشجو بر دوش دولت مانده بود که این تعهدات 
را امروز برطرف می کنیم. عرق ورزشکار تا خشک 
نشده باید جوایزش پرداخت شود البته نباید توقع 
را بالا برد. باید سعی کنیم با همکاری با شرکت 
س��انا پرداخت بتوانیم در جه��ت اعتلای ورزش 
دانش��جویان گام برداریم«. در ادامه این نشست 
جاودانی، مس��ؤول شرکت س��انا پرداخت گفت: 
»سانا پرداخت، از شرکت ائل خودرو، بهین زیست 
و نامداران تشکیل شده است. ائل خودرو همکاری 
ناموفقی با فدراسیون فوتبال داشت. بعد از آن 2 
سال مطالعه کرده و از حقوقدانان ورزش استفاده 
کردیم تا س��اختاری حقوقی برای عقد قرارداد با 
فدراسیون ها جز فوتبال داشته باشیم. تاکنون با 
4 فدراسیون قرارداد همکاری داشتیم. فدراسیون 
ورزش دانش��گاهی به واسطه حضور افراد علمی 
می توان��د تجربه موفقی باش��د«. ای��ن در حالی 
است که جاودانی هم در این باره گفت: »قرارداد 
ما 2 بخش دارد. قس��مت اول بازاریابی ورزش و 
قسمت دوم فرانشیز ورزش است. در فدراسیون 
دانش��گاهی به طور غیرمس��تقیم با جامعه 4/5 
میلیونی به عنوان جامعه هدف روبه رو هستیم«.  
در ادامه این نشست خبری جاودانی درباره قطع 
همکاری با فدراسیون فوتبال و اینکه عدم تعهد 
اسپانس��ر علت قطع همکاری عنوان شده است، 
گفت: »اگر غیر از این بود جای تعجب داش��ت. 
واقعیت این اس��ت که ائل خودرو و فدراس��یون 
فوتبال به زبان مشترک نرسیدند. پیش پرداخت 
ما رق��م قابل توج��ه و به ان��دازه کل مبلغ یک 
فدراسیون بود. اگر نماینده فدراسیون باشد درباره 
قطع همکاری صحبت می کنم«. جاودانی درباره 
تعدد قرارداد با فدراس��یون ها گفت: »موضوع ما 
فقط بازاریابی ورزشی نیست. آنچه اهمیت دارد 
درآمد مشترک هم هست بند فرانشیز است  یعنی 
محصول اپل که وارد کش��ور می شود ظرف چند 
روز آینده آیفون را با لوگوی ورزش دانش��گاهی 
داری��م. ما 2 هفت��ه پیش ق��رارداد تیروکمان را 
داشتیم و مایکروسافت را معرفی کردیم. با توجه 
به تعدد برند ها فشار مالی روی شرکت نیست«. 

کناره گیری رسمی مهرام 
از لیگ برتر

مدیر عامل باش��گاه مهرام از عدم حضور این 
تیم در فصل آینده لیگ برتر خبر داد. امیرمحمد 
گنج��ی با بیان این خبر که مه��رام در لیگ برتر 
بسکتبال حضور نخواهد داشت، اظها ر کرد: من در 
این مدت صحبتی انجام ن��داده  و صبر کرده ام تا 
وضعیت بازیکنان و شرایط تیم ملی مشخص شود 
تا تاثیری روی کار آنها نداشته باشم. واقعیت این 
اس��ت که مهرام در لیگ برتر سال آینده شرکت 
نمی کن��د و دلایلش را نیز ان ش��ا ء الله بعد از جام 
ملت های آسیا که با قهرمانی تیم ملی ایران همراه 
خواه��د بود بیا ن  خواهم کرد اما فعالیت این تیم 
در رده های پایه و آکادمی بسکتبال با قدرت تر از 
گذشته ادامه پیدا خواهد کرد.  مدیر عامل باشگاه 
مهرام ا دا مه  داد: ما فعالیت مان را در رده های پایه 
با بودجه بیشتر ادامه می دهیم و سرمایه گذاری ای  
که در لیگ برتر می کردیم امسال در تیم های پایه 
و آکادمی انجام خواهیم داد. بودجه آکادمی مهرام 
نس��بت به گذشته 3 برابر شده است و ما فعالیت 
گسترده مان را در بس��کتبال پایه انجام خواهیم 
داد. او در پاسخ به این سوال که مهرام یک بار در 
گذشته نیز اعلام انحلال کرده بود و با وعده هایی 
که دید دوباره به بس��کتبال بازگشت، آیا امسال 
نیز این اتفاق رخ خواهد داد یا نه؟ گفت: مش��کل 
چیز دیگری اس��ت. ما می گوییم هر سال دریغ از 
سال گذشته و هر چه به جلو می رویم مشکلات 
بیشتر می شود. دلایل کناره گیری از لیگ برتر را 
ان شا ء الله بعد از جام ملت های آسیا اعلام خواهم 
کرد. برای باشگاه مهرام بسکتبال ملی در اولویت 
قرار دارد و ما همیشه سعی کرده ایم فعالیت مان 
در بسکتبال برای رشد و شکوفایی تیم ملی باشد و 

نتیجه  کار ما در عملکرد تیم ملی دیده شود. 

منهای فوتبال اخبار

 باربد بهراد: نتایج و بازی های نه چندان خوب تیم ملی 
والیبال  در کش��ور ژاپن باعث ش��ده فدراسیون این 
رش��ته به فکر تغییر و تحولاتی در کادر فنی بیفتد. 
اسلوبودان کواچ اخیرا در یک مصاحبه با یک سایت 
خارجی عنوان کرده در اردوی اخیر تیم ملی، بعضی 
از بازیکنان برای او حواشی ای را به وجود آورده بودند. 
علاوه بر این نتایج اخیر این تیم ش��ایعاتی را درباره 
آینده کواچ به وجود آورده است که باید آن را جدی 
گرفت. با توجه به روند صعودی تیم ملی والیبال که 
حالا از بزرگان این رشته در جهان به حساب می آید 
خیلی ها اعتقاد داشتند پس از خروج ناگهانی خولیو 
ولاسکو، فدراسیون می بایس��ت به سراغ یک مربی 
مولف می رفت، کسی که علاوه بر بزرگ بودن نامش، 
قادر باشد همانند ولاسکو با خط فکری خاص خود، 
آینده این رشته را بسازد اما پس از رایزنی های فراوان 
و ردی��ف کردن اس��امی بزرگ، ناگه��ان محمدرضا 
داورزنی سراغ جوان ترین و در عین حال گمنام ترین 
گزینه رفت؛ اس��لوبودان کواچ که پیش از این سابقه 
بازی در لیگ ایران را داشت و در آن زمان از مربیان 
جوان و خوب لیگ ایتالیا به حس��اب می آمد. با این 
وجود منتقدان اعتقاد داشتند جوانی کواچ مانع از آن 
اس��ت که بتواند میراث ولاسکو را به بهترین شکل 
ممک��ن به بار بنش��اند اما این مربی در اولین س��ال 
حضورش توانست ایران را از گروهش در لیگ جهانی 
بالا ببرد که همین نتیجه تا مدت ها باعث عقب نشینی 
منتقدانش شد. اما خیلی ها اعتقاد داشتند او کماکان 
در حال بهره بری از آورده های مربی سابق است. حالا 
2 سال و اندی گذشته و روند تیم ملی والیبال ایران 
نگران کننده است. نه تنها دیگر مقابل تیم های بزرگ 
پیروز نیستیم بلکه نوع بازی تیم ملی به گونه ای است 
که خود ک��واچ هم از آن اظهار نارضایتی می کند. از 
سوی دیگر بارها عنوان شده بعضی بازیکنان در اردو 
با این مربی جوان به صورت لفظی درگیر شده اند. اما 
از آنجایی که همیشه رسانه های ما علاقه ویژه ای به 
فوتبال دارند، والیبال و دیگر رش��ته ها این شانس را 
پیدا کردند که اخبار حاشیه شان گم شود. ولی نتایج 
ناامید کننده تیم ملی والیبال در جام جهانی باعث شده 
بار دیگر خبر برکناری اسلوبودان کواچ مطرح شود. 
داورزنی برای جمع کردن حواشی ترجیح داد خودش 
را به اردوی تیم برساند. از این رو او دوشنبه به سمت 
ژاپن حرکت کرد. مش��اوران داورزنی به او هش��دار 
دادن��د هر چه کواچ در تمرین دادن از مربیان مدرن 
و انرژیک به حساب می آید اما در هنگام بازی خبری 
از ترفندهای جادویی مربیان صاحب سبک و مولف 
همانند ولاسکو نیست. از سویی بازیکنان سرشناس 
تیم با کواچ به اختلاف خورده اند و صحبت از تشکیل 
باند ش��ده اس��ت. حالا که تیم ملی ایران توانسته به 
جمع ب��زرگان والیبال جهان صعود کند باید مراقب 
اعتبارش باش��د. اینکه همانن��د فوتبال اکثر مربیان 
داخلی به خاطر منافع خودش��ان با مربیان خارجی 
مخالف هستند یک واقعیت محض است اما با توجه به 

جایگاه والیبال ایران، قطعا مربیان به مراتب بزرگ تری 
نس��بت به کواچ به کشور ما می آیند. اگر داورزنی در 
این برهه خاص تصمیم درس��ت را بگیرد شاید روند 
صعودی ما همچنان ادامه داش��ته باش��د. بازیکنان 
تیم ملی درست یا غلط علیه سرمربی تیم جبهه گیری 
کردند و این وظیفه فدراسیون است که مشکل را در 
همین مرحله حل کند. قبل از آنکه تیم ملی بیشتر از 

این دچار خسران و ضرر شود. 
یک کوبایی علیه ایران! ■

تیم مل��ی والیب��ال ای��ران در ادام��ه رقابت های 
جام جهانی به مصاف ایتالیا می رود. حضور کوانتورنای 
کوبایی و زایتس��ف روسی در ترکیب تیم ملی ایتالیا 
ق��درت این تی��م را دوچندان و کار ایران را س��خت 
کرده اس��ت. رقابت های جام جهانی ژاپ��ن بعد از 2 
روز وقف��ه وارد مرحله دوم خود می ش��ود و از امروز 
چهارشنبه تیم های حاضر در این تورنمنت دیدارهای 
خ��ود را پی می گیرن��د. 12 تیم ش��رکت کننده در 
جام جهانی بعد از ترک هاماماتس��ور در ش��هر اوزاکا 

اس��کان یافته ان��د و دیدارهای خود را در این ش��هر 
برگ��زار خواهند ک��رد. تیم ملی والیبال ای��ران امروز 
دیدار حساس��ی برابر ایتالیا خواهد داشت. این بازی 
ساعت 10:40 دقیقه به وقت تهران برگزار می شود. 
2 تیم در ش��رایطی برابر هم قرار می گیرند که ایران 
از 5 بازی قبل خود 2 برد و 3 شکست را در کارنامه 
خود ثبت کرده و در رده هفتم جدول کلی ایستاده 
اس��ت اما ایتالیا با چهار پی��روزی و یک باخت تیم 
چهارم جدول است. 2 برد تیم ملی ایران برابر تونس 
و ونزوئلا رقم خورده و در عوض جدال برابر آرژانتین، 
لهس��تان و روس��یه را واگذار کرده است اما ایتالیا به 
ترتیب مقابل کانادا، استرالیا، مصر و ژاپن برنده شد 
 و در چهارمین بازی خود در جام جهانی برابر آمریکا

3 بر صفر مغلوب شد. با توجه به نتایجی که تیم ملی 
ایران برابر ایتالیا در سال های اخیر کسب کرده است 
شاید به ظاهر بازی برابر ایتالیا چندان دشوار نباشد اما 
تغییراتی که این تیم در کادر فنی و بازیکنانش انجام 

داده کاملا وضعیت متفاوتی را رقم زده است.

»مائورو بروتو« دیگر س��رمربی این تیم نیست و 
»جیانلورن��زو بلنگینی« هدایت آت��زوری را برعهده 
گرفته اس��ت. وی در نخستین تصمیم خود »ایوان 
زایتسف« روسی الاصل را که با محرومیت انضباطی 
در مرحل��ه دوم لی��گ جهانی مواجه ش��ده بود به 
تیم ملی بازگرداند اما به تراویکا، پاسور صربستانی تیم 
ایتالیا روی خوش نش��ان نداد. اما مهم ترین اتفاق در 
تیم ملی ایتالیا حضور یک بازیکن سرشناس کوبایی 
اس��ت. عثمانی خوانتورنا، بازیکن 30 ساله و قدرتی 
که سال ها در لیگ ایتالیا بازی کرده است با پذیرش 
تابعیت این کش��ور در ترکیب ایتالیا به میدان رفته 
است. این بازیکن تا سال 2006 برای کوبا بازی کرد 
ام��ا پس از آن به خاطر مش��کلاتی که با مس��ؤولان 
فدراسیون کوبا پیدا کرد برای این تیم به میدان نرفت 
و ح��الا با پیراهن ایتالیا در میادین ظاهر می ش��ود. 
حضور وی در کنار زایتسف قدرت ایتالیا را دوچندان 
کرده است. این در شرایطی است که هنوز وضعیت 
بازی کردن ش��هرام محمودی مشخص نیست و اگر 
او به این بازی هم نرس��د امیر غفور در پست پشت 
خط زن به کار گفته خواهد ش��د. بعید اس��ت تغییر 
دیگری را در ترکیب تیم ملی شاهد باشیم. تیم ایران 
که تقریبا ش��انس رفتن به المپیک را از دست داده 
است برای قرار گرفتن در جمع 6 تیم برتر جام جهانی 
نیاز به برد در این مسابقه دارد این در شرایطی است 
که ایتالیا هم انگیزه های فراوانی برای کسب پیروزی 
دارد تا ش��انس خود را برای کسب سهمیه المپیک 

زنده نگه دارد.
باید خودمان را بازسازی کنیم ■

سرپرست تیم ملی والیبال ایران گفت: امیدواریم 
بازیکنان با توجه به تفکرات حرفه ای که دارند بتوانند 
خود را بازس��ازی کنند. امیر خوش خبر درباره آغاز 
مرحله دوم مس��ابقات جام جهان��ی 2015 والیبال 
در ش��هر اوزاکا اظهار داش��ت: پ��س از اتمام مرحله 
اول بازی های جام جهانی وارد ش��هر اوزاکا شدیم تا 
مرحل��ه دوم را آغاز کنیم. س��فری راحت و به مدت 
1/5 س��اعت با قطار داشتیم و خوشبختانه بازیکنان 
خسته نشدند. سرپرست تیم ملی والیبال ایران گفت: 
ملی پوش��ان تیم ملی والیبال پس از اسکان در هتل 
و اندکی اس��تراحت به سالن وزنه رفتند و بدنسازی 
نس��بتا س��بکی را انجام دادند. امروز )دیروز( هم در 
س��الن اصلی تمرین می کنیم و تا روز چهارش��نبه 
)امروز( هم به مصاف ایتالیا خواهیم رفت. خوش خبر 
ادامه داد: هنوز ش��هرام محمودی مصدوم اس��ت و 
تلاش می کنیم وی را به ش��رایط مسابقه برسانیم؛ 
مشکل دیگری وجود ندارد، فقط روحیه بازیکنان به 
دلیل شکست های ابتدایی کمی خراب شده است و 
امیدواریم بازیکنان بتوانند با توجه به تفکرات حرفه ای 
ک��ه دارند بتوانند خود را بازس��ازی کنند تا در ادامه 
مسابقات با نشاط تر و بهتر وارد میدان شوند. مسابقات 
س��خت مان هنوز مانده و امیدوارم بتوانیم بازی های 

درخور شأن والیبال ایران را به نمایش بگذاریم.

نفت تهران امروز چهارشنبه دیدار برگشت خود 
را در مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان آس��یا 
برابر الاهلی امارات برگ��زار می کند. در ادامه مرحله 
یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان باشگاه های آسیا تیم 
فوتبال نفت تهران در امارات به مصاف الاهلی می رود. 
این در حالی است که نفت در بازی رفت در تهران با 
نتیجه یک بر صفر از حریف قدرتمند و متمول خود 
 شکس��ت خورده است. نفتی ها برای صعود به جمع 
4 تیم برتر آس��یا – که اولی��ن و بزرگ ترین افتخار 
آس��یایی این تیم خواهد بود – کار بس��یار دشواری 
پی��ش رو دارن��د. الاهلی امارات در تهران نش��ان داد 
نس��بت به مراحل قبلی فصل جاری لیگ قهرمانان 
آس��یا تغییرات زیادی داشته و با استخدام بازیکنان 
بین المللی خوب، تیمی یکدست و هجومی ساخته 
است. نفت در تهران نتوانست برابر این حریف اماراتی 
نمایش قدرتمندانه ای داشته باشد و این مساله باعث 
می ش��ود دیدار برگشت این تیم در امارات را یکی از 
سخت ترین میدان های حضور نفت بپنداریم. با این 
حال شاگردان منصوریان دست کم در فصل گذشته 
نش��ان دادند در میدان های س��خت عملکرد خوبی 

دارن��د. نفت در حال��ی در این 
دیدار دش��وار به میدان می رود 
که ح��ال و روزش در لیگ برتر 
ای��ران اصلا خوب نیس��ت و در 
حالی که یک بازی کمتر نسبت 
به سایر تیم ها دارد، با سه امتیاز 

در رتبه یکی مانده به آخر جا خوش کرده است.دیدار 
تیم های الاهلی و نفت امروز چهارش��نبه و از ساعت 

20:55 آغاز می شود. 
منصوریان: الاهلی را 2 بر یک می بریم ■

سرمربی نفت تهران می گوید تیمش برای صعود 
ب��ه مرحله بع��دی رقابت های لیگ قهرمانان آس��یا 
محکوم به گلزنی برابر الاهلی امارات اس��ت. علیرضا 
منصوریان درباره آخری��ن وضعیت تیمش پیش از 
مصاف با الاهلی امارات در چارچوب رقابت های لیگ 
قهرمانان آسیا گفت: همه تلاش ما بر این بود که جدا 

از تغیی��رات تاکتیکی به لحاظ 
روح��ی - روانی ه��م ریکاوری 
خوبی داش��ته باش��یم. در این 
زمین��ه ت��ا 80 درص��د موفق 
بوده ای��م و با یک روحیه خوب 
به مصاف الاهلی می رویم و به 
همین دلیل امیدوارم بتوانیم موفق ش��ویم. ما تنها 
نماین��ده باقی مانده ایران در این رقابت ها هس��تیم. 
شکست الاهلی دور از دسترس نیست. ما در تهران 
برابر آنها بر بازی س��وار بودی��م و روی یک کرنر گل 
خوردیم. او در پاس��خ به س��والی درباره حل ش��دن 
مطالبات بازیکنانش اظهار کرد: از جناب آقای زنگنه، 
وزیر محترم نفت و همکارانشان کمال تشکر را دارم. 
ما پارس��ال هم پیش از مصاف با تراکتور 5 ماه پول 
نگرفته بودیم. با این حال در مس��ابقات آس��یایی ما 
تلاش می کنیم تا برای کشور افتخارآفرینی کنیم و 

توسط وزیر محترم دیده شویم. الحمدلله مشکل مالی 
ما تا حدی حل شده و این مساله انرژی مثبتی به تیم 
داده است. کار غیرممکن در فوتبال ما زیاد انجام شده 
است و بچه های تیم من می توانند این کار را بکنند و 
الاهلی را حذف کنند. سرمربی نفت تهران در ادامه به 
وضعیت تیمش پیش از مصاف با الاهلی اشاره کرد و 
گفت: ما همیشه در حالت میهمان بهتر بازی کرده ایم 
و چمن ورزش��گاه الاهلی هم خیلی خوب اس��ت و 
برای تیمی مثل ما که روی زمین بازی می کند، این 
مساله بهتر است. نکته دیگری که باید بگویم هم این 
اس��ت که تیمی که می خواهد ب��ه جمع چهار تای 
برتر آس��یا برسد، باید گل بزند. تیمی که نتواند گل 
بزند لایق حضور در مرحله بعدی نیس��ت. از مردم 
عزیزمان می خواهم ما را دعا کنند چراکه بچه های 
م��ا برای پرچم ای��ران تلاش می کنند. ان ش��اءالله 
سعی می کنیم از این دیدار سربلند بیرون بیاییم و 
احساسم می گوید 2 بر یک می بریم. منصوریان در 
پایان درباره محرومان و مصدومان تیمش افزود: تنها 
مصدوم ما مبعلی است البته او را با خودمان آوردیم 

تا همبستگی تیم حفظ شود.

احتمال جا به جایی در کادر فنی تیم ملی والیبال

کواچ روی لبه تیغ

روز سخت نفت برای صعود به جمع 4 تیم برتر آسیا

عملیات ممکن در دوبی

بسکتبال


